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 Београд и Загреб дефинитивно имају важнијег посла унутар својих држава. Наравно,
они увек настоје да на неки начин интервенишу и у политички живот у БиХ. Што пре
одустану од таквих намера и таквих покушаја свима ће нам бити лакше.

  То је рекао новоизабрани члан Председништва БиХ Жељко Комшић у интервју за
Радио Слободну Европу.   

  

Коментаришући то што је Милорад Додик рекао да ће се прво видети са председником
Србије, па тек онда и са другим члановима Председништва БиХ, Комшић је навео да
нема проблем са тим ко ће где ићи.

  

„Знам само да је посао Председништва БиХ прецизно дефинисан Уставом и одређено
нам је шта да радимо и начин на који то радимо. А хоће ли Додик ићи у Београд, Загреб,
Приштину, Тирану, не знам. То је његова ствар“, одговорио је Комшић.

  

На питање како ће сарађивати са Александром Вучићем, нагласио је да ће учинити све
да добро сарађује са свима.
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„Не желим било какву врсту нити конфликта, нити затегнутих односа, али неке ствари
се морају поштовати. Мора се поштовати ова земља, морају се поштовати њене границе,
мора се поштовати наше достојанство какви год да смо. Ми поштујемо и Хрватску и
Србију и очекујемо исто од њих. Ако буде таквог става, ако то буде такав наступ и такав
одговор из Загреба и Београда сарађиваћемо одлично, верујте“, истакао је Комшић.

  

Он је поновио и да Босна и Херцеговина, с обзиром на конституцију Председништва БиХ,
неће сигурно признати Косово, али да БиХ има обавезу да барем нешто у међувремену
уради како би олакшала комуникацију наших држављана и грађана и грађанки Косова.

  

„Кад је већ то Србија урадила, нема никаквог разлога да ми то не урадимо. Али
очигледно овде у БиХ има много људи поготово у политици који би да буду већи
католици од самог папе. Ја сам то већ рекао и видим да је изазвало одређену гужву у
Београду, али то је мој став и имам право на њега свиђало се он неком или не. Напокон,
и мени се не свиђа све што чујем, али живим с тим“, додао је Комшић.

  

(Данас)

  

 2 / 2


